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The purpose of this article is to consider the listing of shares by an open joint stock 

company in the form of an Initial Public Offering (IPO) and the issues related to its 

implementation at the global level, the purpose of which is the placement/transition of 

shares and replenishment of authorized capital.  We believe that this can be done by 

transforming the income into a capital earned by the organization, which is presented in 

the article in detail.  Also, in case of a transformation, the Financial Statements will not 

be prepared in accordance with the applicable principles for the preparation of financial 

statements, which will lead to the users' decision-making  in these financial statements.   
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Финансовые вложения за счет “Капитальных мышей” (“Дивидендных 
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Целью данной статьи является рассмотрение листинга акций открытого акционер-

ного общества в форме первичного публичного предложения (IPO) и вопросов 

связанных с его реализацией на глобальном уровне, что является целью размеще-

ния акций и пополнение уставного капитала.  Мы считаем, что это можно сделать 

превратив доход полученную организацией в капитал, что подробно представлено 

в статье. Кроме того, в случае трансформации, финансовая отчетность не будет 

подготовлена в соответствии с применимыми принципами подготовки финансо-

вой отчетности, что приведет к принятию решений пользователями этой финан-

совой отчетности. 


